
Finančná komisia 
Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 
Košice: 21. 11. 2019 
Číslo: 2747/2019/OF-43990 
Vybavuje: Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo 

E-mail: michal.demo@vucke.sk 
Telefón: 055/7268 210 
 

 
ZÁPISNICA 

z 11. rokovania Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického  
samosprávneho kraja, konaného dňa 21. 11. 2019 

 
 

PROGRAM  ROKOVANIA: 

1. Otvorenie rokovania komisie a schválenie programu 
2. Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2020 – 2022 
3. Informácia o poskytnutých dotáciách do 3 300 eur v zmysle § 5 ods. 5 Všeobecne 

záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií 
v znení neskorších zmien a doplnkov 

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o poskytovaní 
dotácií 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o výške úhrady 
za sociálnu službu, o spôsobe jej určenia a platenia v zariadeniach sociálnych služieb 
v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

6. Založenie sociálneho podniku Košického samosprávneho kraja 
7. Založenie nadácie Košického samosprávneho kraja na podporu obyvateľov kraja 
8. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení 

Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 18/2012 o poskytnutí 
finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým školám, 
jazykovým školám a školským zariadeniam v znení neskorších predpisov 

9. Aktualizácia Uznesení Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 259/2019, 
č. 227/2019 a č. 173/2019 s názvom: Intenzita pomoci – spolufinancovanie stredných 
škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja v rámci Operačného 
programu Ľudské zdroje, Prioritná os: 1 – Vzdelávanie, Špecifický cieľ. 1.1.1 – Zvýšiť 
inkluzívnosť a rovnaký prístup ku kvalitnému vzdelávaniu a zlepšiť výsledky 
a kompetencie detí a žiakov 

10. Výzva na predkladanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok – Prepojenie 
stredoškolského vzdelávania s praxou 

11. Návrh na založenie obchodnej spoločnosti GLIP Košice, a.s. 
12. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

na I. polrok 2020 
13. Plán úloh Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 

2020 
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14. Majetkové veci 
a) Úprava nájomných vzťahov s BONA FIDE, o. z. 
b) Nájom hnuteľných vecí pre Svet zdravia, a. s. 
15. Rôzne 
16. Záver 

K bodu č. 1 

Svoju neúčasť na rokovaní Finančnej komisie Zastupiteľstva KSK (ďalej len „komisia“) 
vopred ospravedlnili predseda aj podpredseda komisie. Rokovanie komisie preto otvoril 
poslanec Michal Rečka (ďalej len „predsedajúci“), ktorého predseda komisie Ing. František 
Petro poveril, aby v neprítomnosti predsedu a podpredsedu komisie viedol toto zasadnutie. 

Svoju neúčasť na rokovaní písomne ospravedlnilo aj ďalších šesť členov komisie. Vzhľadom 
na nízku účasť členov komisie na zasadnutí, tajomník komisie Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo 
vyzval všetkých členov komisie, aby svoju neúčasť v prípade neodkladných pracovných 
povinností alebo zo zdravotných dôvodov vopred písomne avizovali. 

Predsedajúci na úvod privítal prítomných členov komisie a prizvaných zástupcov Úradu KSK. 
Predstavil nového člena komisie Ing. Miloša Barcala, starostu obce Haniska, ktorý nahradil 
Ing. Štefana Baláža, ktorý sa vzdal členstva v komisii. Predsedajúci navrhol doplniť program 
rokovania komisie o materiál Spolufinancovanie projektu „Ochrana a obnova biodiverzity 
v lesných ekosystémoch Košického kraja v prebiehajúcej klimatickej zmene“ a zaradiť ho ako 
bod č. 15. Komisia bola uznášaniaschopná. 

Hlasovanie č. 1 o doplnení bodu Spolufinancovanie projektu „Ochrana a obnova biodiverzity 
v lesných ekosystémoch Košického kraja v prebiehajúcej klimatickej zmene“ do programu 
rokovania komisie 

Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

Následne dal predsedajúci hlasovať o programe rokovania vrátane doplneného bodu. 

Hlasovanie č. 2 za schválenie doplneného programu rokovania komisie: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 2 

Materiál „Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2020 – 2022„ prezentoval 
členom komisie Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo, vedúci odboru financií. Poslanec Ing. Emil 
Kočiš, PhD. sa spýtal na súčinnosť medzi Odborom financií a Útvarom hlavného kontrolóra. 
Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo uviedol, že návrh rozpočtu bol na digitálnom zastupiteľstve 
sprístupnený dňa 08.11.2019. Dňa 18.11.2019 Odbor financií obdržal mailom otázky 
a pripomienky zo strany hlavného kontrolóra, na ktoré reagoval 20.11.2019. Stanovisko 
hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu ku dňu zasadnutia komisie predložené nebolo. 
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Poslankyňa Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová sa informovala o zámeroch Úradu KSK 
s poliklinikami vo vlastníctve KSK. Ing. Miloš Barcal sa zaujímal o oblasť školstva. 
Na otázky členov komisie odpovedal vedúci odboru financií Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo, 
riaditeľ Úradu KSK Ing. Juraj Ďorko a vedúca referátu rozpočtu Ing. Kvetoslava Lipovská.  

Uznesenie č. 77: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť v zmysle 
predloženého uznesenia. 
 

Hlasovanie č. 3 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 3 
Materiál „Informácia o poskytnutých dotáciách do 3 300 eur v zmysle § 5 ods. 5 Všeobecne 
záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií 
v znení neskorších zmien a doplnkov“ predstavil členom komisie Dipl.-Kfm. Ing. Michal 
Demo, vedúci odboru financií. K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

Uznesenie č. 78: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať 
na vedomie. 

Hlasovanie č. 4: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 4 
Materiál „Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja 
o poskytovaní dotácií“ uviedol Ing. Jozef Šuľak, zástupca riaditeľa Agentúry na podporu 
regionálneho rozvoja. K tomuto materiálu prebehla diskusia, do ktorej sa so svojimi otázkami 
a pripomienkami zapojil Ing. Emil Kočiš, PhD., JUDr. Ing. Peter Huba, PhD., Ing. Jozef 
Filipko, Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová a hlavný kontrolór KSK Ing. Ľubomír Hudák. Na ich 
otázky a návrhy reagoval pán Ing. Jozef Šuľak a riaditeľ Úradu KSK Ing. Juraj Ďorko. 
Z diskusie vyplynulo, že participatívne rozhodovanie verejnosti sa bude vzťahovať iba 
na vybrané výzvy. Váha hodnotenia poslancov a negatívne vymedzenie oprávnených 
výdavkov budú upresnené mimo VZN. 

Z diskusie vzišiel aj návrh na uznesenie komisie, ktorý predložil Ing. Emil Kočiš, PhD. a to 
v nasledovnom znení: „Komisia odporúča v návrhu Všeobecne záväzného nariadenia KSK 
o poskytovaní dotácií nahradiť Dotačnú komisiu Zastupiteľstvom KSK, ako najvyšším 
rozhodovacím orgánom.“ 

Uznesenie č. 79: Komisia odporúča v návrhu Všeobecne záväzného nariadenia KSK 
o poskytovaní dotácií nahradiť Dotačnú komisiu Zastupiteľstvom KSK, ako najvyšším 
rozhodovacím orgánom. 

Hlasovanie č. 5: 
Prítomní: 13 
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržal sa: 3 
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Uznesenie č. 80: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál po zohľadnení zmien 
z predchádzajúceho uznesenia komisie prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 6: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 5 
Materiál „Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o výške 
úhrady za sociálnu službu, o spôsobe jej určenia a platenia v zariadeniach sociálnych služieb 
v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja“ uviedla Mgr. Zuzana 
Nemcová, vedúca odboru sociálnych vecí. K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

Uznesenie č. 81: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 7: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 6 
Materiál „Založenie sociálneho podniku Košického samosprávneho kraja“ uviedla 
Ing. Eleonóra Veresová, vedúca referátu pre integráciu sociálne vylúčených komunít odboru 
sociálnych vecí. K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

Uznesenie č. 82: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 8: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 7 
Materiál „Založenie nadácie Košického samosprávneho kraja na podporu obyvateľov kraja“ 
prezentovala Mgr. Zuzana Nemcová, vedúca odboru sociálnych vecí. K materiálu bola krátka 
diskusia, do ktorej sa zapojil Ing. Richard Dlhý a Ing. Ľubomír Hudák. Mgr. Zuzana 
Nemcová uviedla, že administratíva súvisiaca s nadáciou bude zabezpečená v rámci kapacít 
Úradu KSK a proces schvaľovania podpory bude upresnený neskôr. 

Uznesenie č. 83: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 9: 
Prítomní: 13 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 
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K bodu č. 8 
Materiál „Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým 
sa mení Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 18/2012 
o poskytnutí finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým školám, 
jazykovým školám a školským zariadeniam v znení neskorších predpisov“ uviedol 
Ing. Marcel Eperješi, vedúci referátu ekonomických činností odboru školstva. K materiálu 
neboli žiadne pripomienky. 

Uznesenie č. 84: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 10: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 9 
Materiál „Aktualizácia Uznesení Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 259/2019, 
č. 227/2019 a č. 173/2019 s názvom: Intenzita pomoci – spolufinancovanie stredných škôl 
v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja v rámci Operačného programu 
Ľudské zdroje, Prioritná os: 1 – Vzdelávanie, Špecifický cieľ. 1.1.1 – Zvýšiť inkluzívnosť 
a rovnaký prístup ku kvalitnému vzdelávaniu a zlepšiť výsledky a kompetencie detí a žiakov“ 
uviedla Ing. Henrieta Kubová, referent metodiky a projektov odboru školstva. K materiálu 
neboli žiadne pripomienky. 

Uznesenie č. 85: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 11: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 10 
Materiál „Výzva na predkladanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok – Prepojenie 
stredoškolského vzdelávania s praxou“ uviedla RNDr. Jana Partilová, referent pre rozvoj 
školstva odboru školstva. K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

Uznesenie č. 86: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 12: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 11 
Materiál „Návrh na založenie obchodnej spoločnosti GLIP Košice, a.s.“ uviedol Ján Pavliš, 
referent riadenia procesov kancelárie predsedu. 

Predsedajúci dal najprv hlasovať o súhlase komisie s účasťou Ing. Dušana Trnku, konateľa 
spoločnosti INTERPORT PARTNERS GROUP, a.s., ktorý nie je členom komisie a ani 
zamestnancom úradu, na neverejnom rokovaní komisie. 

Hlasovanie č. 13 o súhlase s účasťou Ing. Dušana Trnku na neverejnom rokovaní komisie: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

Rokovanie o predmetnom bode bolo následne na chvíľu prerušené z dôvodu neprítomnosti 
referenta prezentujúceho materiál. Komisia počas jeho neprítomnosti prerokovala bod č. 12 
a bod č. 13. Po uvedení materiálu prebehla diskusia, v rámci ktorej svoje výhrady vyjadrili 
Ing. Emil Kočiš, PhD. a Michal Rečka. Na ich pripomienky reagovali Ján Pavliš, Ing. Dušan 
Trnka a riaditeľ Úradu KSK Ing. Juraj Ďorko. Poslankyňa Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová 
vyjadrila projektu podporu. 

Komisia predložený materiál prerokovala no s ôsmymi prítomnými členmi už nebola 
uznášaniaschopná. Hlasovanie o návrhu na uznesenie „Komisia odporúča zastupiteľstvu 
materiál prerokovať a schváliť v zmysle predloženého uznesenia.“ sa preto nekonalo. 

K bodu č. 12 
Materiál „Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
na I. polrok 2020“ predstavil Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo, vedúci odboru financií. 
K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

Uznesenie č. 87: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie č. 14: 
Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 13 
Materiál „Plán úloh Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
na I. polrok 2020“ predstavil Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo, vedúci odboru financií. 
K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

Uznesenie č. 88: Komisia materiál prerokovala a schválila. 

Hlasovanie č. 15: 

Prítomní: 13 
Za: 13 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 14 a) 
Materiál „Úprava nájomných vzťahov s BONA FIDE, o. z.“ prezentovala Ing. Darina 
Šebeňová, vedúca odboru správy majetku. V rámci diskusie vyjadril poslanec Ing. Emil 
Kočiš, PhD. s predkladaným materiálom nesúhlas. Hlavný kontrolór KSK Ing. Ľubomír 
Hudák uviedol, že pri vzájomnom zápočte pohľadávok medzi KSK a BONA FIDE by mala 
byť obstarávacia cena jednotlivých investícií znížená o ich amortizáciu a zmarené investície 
by sa započítavať nemali. Ing. Darina Šebeňová hlavného kontrolóra ubezpečila, že splátky 
boli zo strany BONA FIDE uhrádzané v súlade s práve platným splátkovým kalendárom. 

Komisia predložený materiál prerokovala no s ôsmymi prítomnými členmi nebola 
uznášaniaschopná. Hlasovanie o návrhu na uznesenie „Komisia odporúča zastupiteľstvu 
materiál prerokovať a schváliť v zmysle predloženého uznesenia.“ sa preto nekonalo. 

K bodu č. 14 b) 
Materiál „Nájom hnuteľných vecí pre Svet zdravia, a. s.“ prezentovala Ing. Darina Šebeňová, 
vedúca odboru správy majetku. K materiálu neboli žiadne výhrady. 

Komisia predložený materiál prerokovala no s ôsmymi prítomnými členmi nebola 
uznášaniaschopná. Hlasovanie o návrhu na uznesenie „Komisia odporúča zastupiteľstvu 
materiál prerokovať a schváliť.“ sa preto nekonalo. 

K bodu č. 15 
Materiál Spolufinancovanie projektu „Ochrana a obnova biodiverzity v lesných ekosystémoch 
Košického kraja v prebiehajúcej klimatickej zmene“ prezentovala PhDr. Ing. Marcela 
Jokeľová, projektová manažérka odboru projektov a investícií. K materiálu neboli žiadne 
pripomienky. 

Komisia predložený materiál prerokovala no s ôsmymi prítomnými členmi nebola 
uznášaniaschopná. Hlasovanie o návrhu na uznesenie „Komisia odporúča zastupiteľstvu 
materiál prerokovať a schváliť.“ sa preto nekonalo. 

K bodu č. 16 
V rámci bodu Rôzne sa žiadny člen komisie o slovo neprihlásil. 

K bodu č. 17 
Na záver sa predsedajúci poďakoval všetkým prítomným členom komisie a prizvaným 
zamestnancom Úradu KSK za celoročnú spoluprácu, poprial im príjemne sviatky a všetko 
dobré do ďalšieho roka. Následne rokovanie komisie ukončil. 

..................................................... ..................................................... 
   Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo                  Ing. František Petro 
           tajomník komisie           predseda komisie 

             v. z. Michal Rečka 
         poverený vedením rokovania komisie 


